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KORT VERSLAG VERGADERING COORDINATIEGROEP GASTENGILDE 
 
Datum   28 november 2023 
Aanwezig   Hieke Wouda, Aldert Boer, Jan Massier, Sjoerd de Hoop  

en Annita Hoekstra 
Met kennisgeving afwezig Trudy Larooij 
 
 

GEMEENTE & KEUKENTAFELBIJEENKOMSTEN 
Besloten wordt om de gemeente altijd uit te gaan nodigen bij de Keukentafelbijeen-
komsten van onze Gastengilde.  
Doel: vanuit het Gastengilde laten zien wat we doen en we voor staan en op deze 
wijze de gemeente bij ons betrokken houden (en andersom). 
Actie:  

Allen om denken bij de planning van een Keukentafelbijeenkomst. 
 

ONTWIKKELKADER LOGIESACCOMMODATIES GEMEENTE NOARDEAST 
FRYSLAN 
De afgelopen maanden is het Gastengilde in wisselende samenstelling betrokken 
gebleven bij het voorstel “Ontwikkelkader logiesaccommodaties” van de gemeente.  
Actie: 
Allen: we blijven participeren en onze aandachtspunten inbrengen bij de gemeente.  
 

VERDELING GEMAAKTE KOSTEN GASTENGILDE 
Op basis van de uitkomsten van de gehouden enquête dit jaar wordt het volgende 
besloten: 

✓ gemaakte kosten zullen worden verdeeld over alle aangesloten Gastengilde-
leden(accommodaties). 

✓ de gemaakte kosten worden verantwoord 
✓ er zal 1x per jaar een tikkie/betaalverzoek voor de betaling worden verzon-

den. 
✓ de kosten zullen niet hoger zijn dan € 25,00 per jaar. 

Jan heeft een overzicht van de kosten 2023 gemaakt. Dit is inclusief de kosten voor 
hosting van onze website.  
Actie:  
Jan zendt een email naar alle Gastengildenleden over de kosten, verantwoording 
hiervan en de betaling.  
 

THEMA-KEUKENTAFELBIJEENKOMST ALGEMEEN 
In verband met de afwezigheid van Trudy wordt dit punt niet verder besproken. 
Actie: 

Jan neemt contact op met Trudy over de organisatie van thema-keukentafelbijeen-
komsten in de komende maanden (tot het seizoen weer start). 
 
 

THEMA-KEUKENTAFELBIJEENKOMST “ONBEPERKT GASTVRIJ” 
Bianca Waamelink & Hieke Wouda zullen in februari 2024 een keukentafelbijeen-
komst organiseren met als thema “Onbeperkt Gastvrij”.  
Hierbij zullen de ervaringen van het afgelopen jaar meegenomen worden, informatie 
worden verstrekt en de bedoeling is ook om de pers (RTV NOF, Omrôp Fryslân) 
hierbij uit te nodigen. 
De correspondentie hierover (datum, tijd, locatie etc) zal de komende tijd door 
Bianca en Hieke worden verzorgd. 
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Bezien wordt of Onbeperkt Gastvrij ook een plek op onze website kan krijgen waar-
bij bij de accommodaties dan ook kan worden aangegeven of deze wel/deels/niet 
toegankelijk zijn voor gasten met een beperking. 
Actie:  

Bianca en Hieke doen voorbereiding en uitvoering thema-keukenbijeenkomst 
“Onbeperkt gastvrij”. 

 

NIEUWJAAR-KEUKENTAFELBIJEENKOMST 
Ons voornemen is om in de 2e week van januari 2024 de Nieuwjaar- Keukentafelbij-
eenkomst te houden (8, 9, 10 of 11 januari).  
Wat betreft de catering: iedereen die komt neemt iets mee om te eten/te drinken. 
Actie: 
Sjoerd zal via Facebook en email de vraag uitzetten wie voor plm. 30 tot 40 perso-
nen een locatie beschikbaar heeft op 1 van de data. 
 

KEUKENTAFELBIJEENKOMSTEN GEDURENDE HET SEIZOEN 
Er ligt op het moment nog geen verdere planning.  
De vraag is hoe verder te gaan met de organisatie van de keukentafelbijeenkomsten. 
Wel/niet aan de regio overlaten etc.? 
Op de Nieuwjaar-Keukentafelbijeenkomst zal dit punt voorgelegd worden aan de 
aanwezige Gastengildeleden.  
Actie: 
Allen -> in de gaten houden dat dit punt in ieder geval besproken wordt en een 
besluit over genomen wordt.  
 

RMT: STAND VAN ZAKEN  
Het RMT is inmiddels weer op route en er is personeel aangenomen. Feit blijft 
echter dat het budget dat al jaren op hetzelfde bedrag per jaar is vastgesteld en niet 
toereikend is. Hierdoor kan niet alles gedaan worden wat vanuit de 4 gemeenten/ 
RMT gewenst wordt. Feitelijk is het niet werkbaar zoals het nu gaat.  
Binnen het eigen bestuur is het RMT wel goed bezig doch de lijnen met de 4 
gemeenten verlopen moeizaam.  
Binnen RMT provincie-breed kijkt men of er een eigen zoek-boeksysteem moet ko-
men. S-W Fryslân (VVV Waterland van Fryslân) werkt hier al mee en willen dit wel 
provinciebreed verder uitzetten.  
Een kort rondje binnen de coördinatiegroep leert dat er bij ons niet veel behoefte 
aan een dergelijk zoek-boeksysteem is. Je bent al zichtbaar op onder andere de 
website van eropuitinfriesland.nl, veel hebben een prima eigen website (al dan niet 
met kalender/boekingssysteem) en veel zijn ook aangesloten bij andere platforms.  
De vraag is echter of dat wat S-W Fryslân doet en wil überhaupt juridisch wel 
mogelijk is. 
Besloten wordt dan ook om eerst af te wachten of e.e.a. juridisch haalbaar is en zo 
ja wat is dan de bedoeling, hoe komt het er uit te zien, wat zijn de ervaringen met 
dit zoek-boeksysteem in S-W Fryslân? 
T.z.t. eventueel ze uitnodigen voor een presentatie over hun ervaringen met het 
systeem, de kosten etc.  
 
 
Bollingawier, 4 december 2023 
 
Annita. 


